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MURAT YILDIRIM 

ÇEVRE 

Yazısı 5.sayfada
AYSEL BEREKE 

İLETİ

Yazısı 5.sayfada

1992-1994 Antalya Barosu Başkanı ve Akseki’nin eski İl Genel 
Meclis Üyesi Avukat Mustafa Sözen hayatını kaybetti. Sözen'in 
cenazesi, dün Güçlüköy'de toprağa verildi. Nizamettin ÖZMEN 3’te

ESKESKii BARO  BARO 
BAŞKANI BAŞKANI 
SÖZEN’DEN SÖZEN’DEN 
ACI HABERACI HABER

TOKAR 
YAYLASI’NDA 
MESAJ KRiZi
Çamlıcalılar Derneği Başkanı Şeref Arslan, geçtiğimiz 
günlerde yapılan Tokar Yaylası Şenlikleri’nde Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek’in mesajının 
okunmadığı iddialarını yalanladı. Tuğçe ÇAM 4’te

2019 - 2024 arasında 
Antalya Büyükşehir 
Belediyesi ASAT Genel 
Müdürlüğü tarafından 
Alanya’da devam eden 
çalışmalarla birlikte 
yatırım miktarı güncel 
rakamlarla 1.132.773.161 
TL’ye ulaştı.5’te 

Alanya’ya 5 yılda 1.1 milyar yatırım Alanya’ya 5 yılda 1.1 milyar yatırım 

Yap-işlet-devret modeliyle yapılacak araç geçiş garantisi verilen 
Antalya-Alanya otoyol projesini kazanan Limak’ın Yönetim Kurulu 
Başkanı Nihat Özdemir’in uygun faizli dış kredi bulamadığını, ucuz 
kredi bulur bulmaz inşaata başlayacağını açıklaması tepki çekti 

76.7 MİLYAR TL İLE ALMIŞTI

Kıbrıs Barış Harekatı’nın 50. yıl dö-
nümü etkinliklerinde Dim Medya A.Ş. 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Ali 
Dim’e konuşan Limak Yönetim Kuru-
lu Başkanı Nihat Özdemir’in “Uygun 
bir dış kredi arayışımız var. Faizler 
çok yüksek. Biraz düşmesini bekli-
yoruz” sözleri tepki çekti. İhalesi 15 
Aralık 2023’te yapılan Antalya-Alan-
ya Otoyol Projesi’ni 76.7 milyar TL 
bedelle Limak İnşaat kazanmıştı. 

YA BAŞLA YA YENİDEN İHALE 

CHP Antalya Milletvekili Aykut Kaya, “Belli 
ki projenin asıl amacı Limak’ın hem inşaatı 
yaparken hem de araç geçiş garantisi ile 
azami kârı yapması” diyerek şunları kay-
detmişti:  “Bir kamu yetkilisi çıkıp da Nihat 
Özdemir’e, arkadaş böyle açıklama mı olur, 
hemen işe başla ya da ihaleyi yeniden yapa-
lım diyemiyor?” Milletvekili Kaya, “Şu yolu 
ihaleyi alana yaptıracaksanız yaptırın, aksi 
takdirde de işini düzgün yapacak yeni birini 
bulun” dedi. Tuğçe SARAÇ 6’da 

7.5 AYDIR TIK YOK!

Türkiye’de imam hatip 
okullarının sayısı ve kon-
tenjanı artarken Anadolu ve 
Fen liselerinin kontenjanı 
düşürüldü. Sendikaların 
konuya tepki göstermesi 

ardından bir tepki de veliler-
den geldi. Veli-Der Antalya 
Şube Başkanı Tülin Koç, 
öğrencinin imam hatip ve 
özel okul arasına sıkıştığını 
ifade etti.Sayfa 6'da 

ÖĞRENCi MAĞDUR ÖĞRENCi MAĞDUR 
VELi ÇARESiZVELi ÇARESiZ

CHP Antalya Milletvekili Mus-
tafa Erdem, CHP’li Belediyele-
rin iktidarın tüm saldırılarına 

rağmen sosyal belediyecilik 
anlayışı ile çalışmaya devam 
edeceklerini belirtti.5’te

Ne yaparlarsa 
yapsınlar 
belediyelerimiz 
çalışacak

Antalyaspor, yaz transfer döne-
minde beşinci imzayı Braian José 
Samudio Segovia’ya attırdı. Atilla 
Vehbi Konuk Tesisleri’nde gerçek-
leştirilen imza törenine Yönetim 
Kurulu Üyeleri Cesur Burak Akar 
ve Recep Bayraktar katıldı. 7’de

Braian Samudio 
Antalyaspor’da

3. Osmankalfalar Yayla 
Şenliği, 27 Temmuz 2024 
Cumartesi günü Korku-
teli ilçesinde düzenlendi.  
Şenliklere katılım yoğun 
olurken, geç saatlere ka-
dar süren etkinlik büyük 
alkış aldı.Nizamettin 
ÖZMEN 8’de

OSMANKALFALAR’DA 
gelenekselleşen şenlik

Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz’ü ziyaret eden CHP An-
kara Milletvekili ve Parti Meclisi 
Üyesi Semra Dinçer, “Kepez'de 
30 yıl sonra gurur yaşattınız” 
dedi. 2’de 

KEPEZ’DE GURURU 
YAŞATTINIZ

Antalya'nın Serik ilçesi Gebiz Mahallesi'nde 
çıkan orman yangınına ekiplerin müdahalesi 
sürüyor.Dün akşamüstü Antalya'nın Serik 
ilçesi Gebiz Mahallesi Yumaklar - Kocameh-
metler bölgesinde bulunan ormanlık alanda 
yangın çıktı. Alevler kısa sürede büyüyerek 
geniş bir alanı etkisi altına aldı.İHA 

Serik'te 
Orman 
Yangını 
Paniği 

Sürü 
Psikolojisinin 

Etkileri

KURUMLARIMIZA 
SİTEMLERİMİZ 
VE ULUSAL TEPKİ


